
Proces-verbal

Încheiat În sedinta extraordinara a Consiliului
General al Municipiului Bucuresti din data de

29 februarie 2008,orele 13,00

Sedinta a avut loc În sala de consiliu de la etajul III din cladirea
Primariei Municipiului Bucuresti, la care au participat 36 din cei 44 de
consilieri generali.

La sedinta au participat urmatorii: domnul Ioan Grigore Popa
viceprimar al Municipiului Bucuresti, domnul Toma Tudor Secretar
General al Municipiului Bucuresti, doamna Subprefect Cristina Corut 
Institutia Prefectului Municipiului Bucuresti.

Au fost invitati sa participe urmatorii: directorii aparatului propriu
al Primariei Municipiului Bucuresti, directorii regiilor autonome aflate
sub autoritatea Consiliului General al Municipiului Bucuresti, presa si
televiziunea.

La sedinta au fost absenti urmatorii: Botos Laurian, Florescu
Dragos, Marinescu Ioan, Murg Calin, Patica luliana, Petrovici
Octavian., Rece Olga., Tanase Antonel.

Domnul Secretar General Tudor Toma

Prin adresa nr. 557733/2008, Agentia Nationala de
Administrare Fiscala aduce la cunostinta Consiliului General al
Municipiului Bucuresti ca pe rolul Tribunalului Bucuresti -Sectia
Comerciala se afla dosarul cu nr. 30889/3/2006 având ca obiect

procedura insolventei Împotriva S.C. Trans Alexandria S.A., iar
printre creditorii Înscrisi la masa credala se numara si Directia
Generala a Finantelor Publice a Municipiului Bucuresti.

Prin Decizia civila nr. 11CC/2006, Curtea de Apel Bucuresti a
hotarât obligarea "conducatorului unitatii administrative, deliberative,
Consiliul General al Municipiului Bucuresti, la amenda În favoarea
statului de 500 lei pe zi de Întârziere de la data de 29.03.2001 pâna
la executarea obligatiei de emitere a unei noi hotarâri privind
eliberarea certificatului de proprietate pentru suprafata de 37.782 mp,
În favoarea reclamantei S.C. Trans Alexandria S.A. ,stabilita prin
sentinta civila nr. 556/2000, definitiva si irevocabila prin Decizia
Înaltei 'Curti de Casatie si Justitie nr. 800/2001."



Având În vedere ca Directia Generala a Finantelor Publice a1 1

Municipiului Bucuresti ar trebui sa recupereze o creanta În suma de
5.535.412 lei, Agentia Nationala de Administrare Fiscala solicita sa i
se comunice motivele pentru care C.G.M.B. nu a pus În executare
hotarârea respectiva.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca la data de
24.01.2008, Curtea de Apel Bucuresti a admis recursul formulat de
catre Asociatia de Comunicatii prin Cablu În contradictoriu cu
Consiliul General al Municipiului Bucuresti, si a dispus anularea
partiala a Hotarârii C.G.M.S nr.105/2006 privind amplasarea pe
domeniul public a retelelor tehnico - edilitare si a echipamentelor
tehnice aferente.

Prin notificarea Înregistrata la Directia Asistenta Tehnica si
Juridica a C.G.M.B. cu nr. 626/2008 subsemnatii Pârvu Camelia,

Elena, Atanasoaie Ligia, Gyorgy Mihail, Cazacu Hristofenia,
Mezincescu Simina, Simoc Anda Maria, Stan Mirela, Mitoseriu
Constantin, Milculescu Monica, Danicel Mihai,Patru Cristina, Klassek
Maura, Sturza Vidrascu Cristina si Ivan Dana contesta PUZ -str.
Emanoil Porumbaru nr. 31 si 39, Întrucât contrar reglementarilor
Planului Urbanistic General, afecteaza În mod negativ calitatea
locuirii În zona.

În opinia contestatarilor, nu se poate construi pe un teren care
nu este În totalitate proprietatea persoanei respective, solicitând
returnarea documentatiei si anularea avizului de urbanism.

De asemenea, prin adresa Înregistrata la Directia Asistenta
Tehnica si Juridica a C.G.M.S. cu nr. 698/2008 doamna Ivan
Alexandra Dana solicita sa nu fie avizat pozitiv Planul Urbanistic
Zonal mentionat mai sus deoarece li se Încalca dreptul de a avea
iluminare naturala la camerele principale de locuit.

Prin prezenta va aduc la cunostinta ca doamna Filipidescu
Corina prin notificarea Înregistrata la Biroul Executorului
Judecatoresc Georgiana Jalba cu nr. 41 N/2008 si la Directia
Asistenta Tehnica si Juridica a C.G.M.S. cu nr. 594/2008 atrage
atentia ca documentatia de urbanism Întocmita si avizata de catre
Directia de Urbanism si Amenajarea Teritoriului pentru terenul din
Sos. Bucuresti -Ploiesti nr. 23, sector 1, cu avizul de urbanism nr.
35/1/18/2007 - PUZ Sucuresti -Ploiesti nr. 23, sector 1 nu poate fi
aplicata, deoarece servitutea de trecere este proprietate privata
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Notificatoarea nu este de acord cu alipirea constructiei la
calcanul existent de la nr. 21 si nici cu edificarea acesteia la limita
proprietatii sale.

De asemenea aduce la cunostinta ca În fata imobilului sau, la
nr. 21 s-a ridicat un bloc (S+P+9E)- Baneasa Center, construit abuziv
chiar pe linia despartitoare dintre parcele fara a se fi cerut În prealabil
acordul proprietarilor.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca Institutia Prefectului
Municipiului Bucuresti, În exercitarea dreptului de control al legalitatii
actelor administrative adoptate sau emise de autoritatile
administratiei publice locale, a retinut ca Hotarârea C.G.M.B
nr.3/2008 privind modificarea Hotarârii CGMB nr. 332/15.11.2007
referitoare la Înfiintarea Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara, ,
Bucuresti - Ilfov (ADIBI) În vederea realizarii În comun a unor
proiecte ce vizeaza dezvoltarea regiunii, finantate din fonduri
structurale si de coeziune ale Uniunii Europene În cadrul Programelor
Operationale Sectoriale a fost adoptata fara a lua În considerare
obiectiunile formulate de Prefectul Municipiului Bucuresti În cadrul
procedurii prealabile transmisa cu nr. SM/33.883/P/21.12.2007 prin
care ne-a fost sesizata nelegalitatea Hotarârii C.G.M.B nr.332/2007.

Având În vedere ca actul administrativ initial Hotarârea,

G.G.M.B nr.332/2007 cât si actul administrativ modificator Hotarârea
G.G.M.B nr.3/2008, contin prevederi contrarii legii, Prefectul
Municipiului Bucuresti solicita ca la prima sedinta a Consiliului
General al Municipiului Bucuresti hotarârile mentionate mai sus sa fie
modificate astfel Încât acestea sa corespunda sub aspect de fond si
de forma cu prevederile legale În vigoare, În caz contrar hotarârile vor
fi atacate la instanta de contencios administrativ, potrivit legii.

De altfel pe ordinea de zi a acestei sedinte se afla si acest
proiect referitor la Asociatia de Dezvoltare Intercomunitara Bucuresti

Doamna Rizescu Florica prin notificarea Înregistrata la Directia
Asistenta Tehnica si Juridica a G.G.M.B. cu nr. 599/2008 aduce la
cunostinta Consiliului General al Municipiului Bucuresti ca terenul
situat În str. Intrarea Secerei nr. 4, sector 4 Bucuresti se afla În litigiu
si face obiectul dosarului nr. 18360/1/2006 aflat pe rolul Curtii de
Apel Bucuresti.

Notificarea doamnei Rizescu Florica vi s-a transmis prin
intermediul cutiilor postale.
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As vrea secretariatul sa Îmi comunice prin microfon ca sa
ramâna Înregistrat pe banda. La microfon te rog. La un microfon care
functioneaza.

, A

In sala sunt prezenti În acest moment 34 de consilieri generali.
As dori sa va supun spre aprobare procesul verbal al sedintei

din data de 17 ianuarie 2008.
Cine este pentru? 23 de voturi, Cine este Împotriva? o voturi,

se abtine cineva? 3 voturi ( AdÎr V., Berghes C., Ioan A.). Va
multumesc.,

De asemenea vreau sa va supun spre aprobare procesul verbal
al sedintei Consiliului General din data de 13 februarie 2008.

Cine este pentru? 24 de voturi, cine este Împotriva? Ovoturi, se
abtine cineva? 4 voturi ( Baleanu O., AdÎr V., Paliga S., Ioana A.).
Lipsiti cam mult. Va multumesc. Doamna presedinta ....

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Multumesc domnule Secretar General. Domnul Viceprimar,

daca doriti sa faceti un amendament legat de ordinea de zi, va rog
frumos.

Domnul Secretar General Tudor Toma

As mai avea eu o rugaminte. În sala sunt prezenti 35 de
consilieri În acest moment.

Domnul Viceprimar GriQore Ioan Popa
Buna ziua stimati colegi. As avea de supus atentiei

dumneavoastra urmatoarele: propun scoaterea de pe ordinea de zi a
proiectului numarul 25, proiect de hotarâre privind concesionarea,
fara licitatie publica, a unui teren situat În Str. Ghiozdanului, nr. 1A,
sector 1, În suprafata de 65,66 m.p., teren apartinând domeniului
privat al Municipiului Bucuresti, necesar realizarii extinderii unei
cladiri cu destinatia de locuinta si cu permisiunea si aprobarea
dumneavoastra va propun 3 proiecte de hotarâre pe ordinea
suplimentara, extrem de importante si necesare.

Punctul nr. 1 pe care vi-I propun ca fiind trecut pe ordinea
suplimentara se numeste proiect de hotarâre privind alocarea unei
sume din fondul de rezerva al bugetului propriu al Municipiului
Bucuresti pe anul 2008 pentru suplimentarea bugetului Teatrului
Constantin Tanase.
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Punctul nr. 2, proiect de hotarâre privind validarea unor
modificari În bugetul propriu al Municipiului Bucuresti pe anul 2008,
este vorba de alocarea unor fonduri pentru Summit-ul NATO.

Punctul nr. 3, proiect de hotarâre privind cooperarea Între
Clubul Sportiv Municipal Bucuresti si Federatia Româna de Box În
vederea organizarii În comun la Bucuresti În data de 29 martie 2008
a evenimentului sportiv - Gala de Box Profesionist " Invincibilii",
Multumesc.,

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Multumesc domnul Viceprimar. Da domnul consilier, alte

amendamente, dupa aceea domnul Baleanu.

Domnul consilier qeneral Goncea Liviu
Pentru ultima data va mai rog domnilor colegi. Hai sa

Încercam sa vorbim despre antrepriza de constructii Lirtrac, cea care
apartine Consiliului General al Municipiului Bucuresti, cea pe care noi
În mod voit astazi o bagam În faliment si o lichidam. Este prima data
când În Primaria Capitalei În consiliul General al Municipiului
Bucuresti se falimenteaza o Întreprindere care ne apartine domnilor,
este a voastra si voi ca proprietari, nu vreti sa discutati pe acest
subiect si noi ca proprietari nu vrem sa discutam pe acest subiect,
deci pentru ultima data va rog, hai sa Încercam sa scoatem aceasta
întreprindere din faliment, ea a fost În mod voit falimentata atâtia ani
de zile, a lucrat Întotdeauna sub antrepriza la alte societati private, În
ghilimele apartinând colegilor, deci va rog mult de tot, hai sa
Încercam sa nu Îi bagam În faliment, ca sa nu ne acuze nimeni pe noi
ca ne-am auto falimentat. Multumesc mult.,

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Aveti vreun proiect de hotarâre pe care doriti sa ÎI Înaintati?

sau este doar o propunere de discutie?

Domnul consilier general Goncea Liviu
Si În mod direct o acuz pe doamna Roxana Cosma cu care

am vorbit de o saptamâna si o rog sa facem Împreuna proiectul ca nu
vrea.

5



Doamna presedinte de sedinta Cosma Roxana
Sunt acuze grave, nu pot sa accept o astfel de acuza. Ce

Înseamna? Aveti vreo propunere, aveti vreun proiect pe care îl
propuneti? Este usor sa dati vina pe altii. Domnul Viceprimar daca
doriti sa raspu ndeti.

Domnul Viceprimar Griqore Ioan Popa
As vrea sa-i confirm Înca o data domnului Goncea, discutiile

au demarat Înca de la prima interpelare pe care a facut-o, dupa cum
bine stiti, Consiliul a numit În sedinta trecuta reprezentanti În Consiliul
de Administratie pentru ca erau lipsuri, deci s-au facut pasi În directia
celor spuse de domnul Goncea, iar saptamâna aceasta va confirm,
am discutat cu domnul Primar si cu domnul Viceprimar Murgeanu
gasirea solutiilor legale pentru a rezolva problemele aparute, atentie,
nu din vina noastra. Au fost chestiuni de ordin economic, vor fi
discutate, dar suntem În proces de a fi rezolvate.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Domnul consilier va rog.

Domnul consilier qeneral Dorin Baleanu
Doamna presedinte, stimati colegi, pe ordinea de zi la punctul

29 este un proiect de hotarâre privind vacantarea postului de Director
General ARBAC. Proiectul este legal peste prevederile contractului
de concesiune, dar se creeaza o problema deosebita prin faptul ca În
cazul acesta nu mai poate functiona Consiliul Executiv al AR BAC
ului, nu se pot lua decizii legale. Consiliul este format din 3 membrii si
prin vacanta rea postului general trebuie aprobata validarea postului
de director servicii pentru a avea cel putin 2 membrii În Consiliul
Executiv. Proiectul de hotarâre privind validarea concursului de
ocupare a postului de director servicii anul trecut a fost depus la
Secretariatul Consiliului În luna iunie a anului trecut, avem proiectul
de hotarâre, rugamintea este sa introducem pe ordinea de zi acest
proiect pentru a asigura functionarea legala a ARBAC ....

Doamna presedinte de sedinta Cosma Roxana
Va rog sa Înaintati proiectul la tribuna si propuneti Înaintarea pe

ordinea de zi a proiectului, daca pot sa am proiectul. Alte
amendamente la ordinea de zi? Nu sunt.



Proiect de hotarâre privind validarea concursului de selectie
organizat de Directorul General al Agentiei de Reglementare a
nivelelor de servicii Apa Canal a Municipiului Bucuresti pentru functia
de Director pentru Servicii al ARBAC. Va citesc cele doua articole, ca
sa stiti la momentul votului la ce face referire acest proiect. Art. 1 se
valideaza rezultatele concursului de selectie a Directorului pentru
servicii al Agentiei de Reglementare a nivelurilor de Servicii Apa
Canal a Municipiului Bucuresti ARBAC conform anexei 1 care face
parte integrata din prezenta hotarâre. Începând cu data prezentei se
aproba numirea În functia de Director pentru Servicii al Agentiei de
Reglementare a nivelurilor de Servicii Apa Canal a Municipiului
Bucuresti ARBAC al domnului Dumbraveanu Radu Florinel. Domnul
Secretar va Înaintez numai putin proiectul propus, daca puteti sa va
uitati peste el din punct de vedere de legalitate doar asa sa ne dati un
sfat. Multumesc, alte amendamente din sala? Nu. Mai am o solicitare,
din sala pe care o sa o supun votului si aceasta si anume,
subsemnatul Stefan Gabriel reprezentant al taximetristilor
independenti aflati În lista de asteptare, rog a-mi aproba luarea
cuvântului În sedinta de Consiliu pentru discutarea punctului 15 din
ordinea de zi.

Va supun la vot propunerea domnului Viceprimar, aceea de a
scoate punctul 25 de pe ordinea de zi. Cine este pentru? 28
împotriva? 4 voturi ( Ioan A., Paliga S.,Meran D., Bancila M,),
abtineri? 2 voturi ( Purcarea S., Berghes C.). Acest punct a fost scos
de pe ordinea de zi.

Supun la vot introducerea pe ordinea de zi a celor 3 puncte
citite anterior de catre domnul Viceprimar. Cine este pentru? 24 de
voturi, cine este împotriva? 1 vot ( Meran D.), abtineri? 5 voturi ( Ioan
A., Bancila., Berghes C., Paliga S., Purcarea S.)

Am sa o rog pe doamna Dragoi, pentru ca este strâns legat si
este vorba de un concurs care a fost, sa se pregateasca sa ne dea
explicatii daca se poate pentru acest proiect, Înainte de al supune la
vot mai avem solicitarea din sala a de a lua cuvântul domnul care a
solicitat dreptul la cuvânt. Deci avem o propunere de a lua cuvântul la
sfârsit. Cine este de acord? .... La sfârsit este târziu, deci reformulez
urmeaza sa supun momentul când sa ia cuvântul dupa aceea
suplimentar la vot. Sunteti de acord sa ia cuvântul? Cine este pentru?
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majoritatea, împotriva? O voturi, abtineri? 3 voturi ( Berghes C.,
Purcarea S., Prioteasa D.)

Mai avem o solicitare pe aceasta luare de cuvânt care s-a
votat din sala si anume sa i se aloce 2 minute cu timp limitat la
începutul sedintei pentru aceasta luare de cuvânt. Cine este pentru?
majoritatea, Împotriva? O voturi, abtineri? 4 voturi ( Prioteasa D.,
Bancila M., Purcarea S., Berghes C.). Domnul Stefan dupa ce se va
vota ordinea de zi o sa va invit la microfon sa luati cuvântul timp
limitat de 2 minute, cum au votat si colegii mei. Doamna Dragoi va
rog frumos, În privinta proiectului de hotarâre pe care domnul
consilier Baleanu l-a supus introducerii pe ordinea de zi, câteva
cuvinte daca ne puteti lamuri pentru ca este vorba de un concurs,
urmând sa supun la vot introducerea proiectului pe ordinea de zi.

Doamna director executiv Geta DraQoi
Numele meu este Geta Dragoi, director executiv al Directiei

Resurse Umane din Primaria Municipiului Bucuresti. Proiectul de
hotarâre propus, din punctul meu de vedere, nu poate fi introdus pe
ordinea de zi, de altfel i s-a si dat un raspuns În scris. EI Încalca
statutul actual al ARBAC si li s-a facut o solicitare sa Îsi introduca
modificari În statut În concordanta cu legislatia actuala, ceea ce nu s
a Întâmplat. Cât priveste componenta Consiliului Executiv nu este o
problema, el poate functiona pentru ca desi Înceteaza mandatul
directorului general, si dumneavoastra veti constata astazi, mandatul
a Încetat În data de 22.02.2008, Primarul General conform Legii 215
va numi cu delegatie un director executiv, care va face parte din
Consiliul Executiv si va reÎntregii acest consiliu.

Domnul consilier Qeneral Oprisan Ion
Doamna director va rog sa Îmi raspundeti la urmatoarea

Întrebare: ARBAC-ul este În subordinea Primarului General sau În
subordinea Consiliului? Va rog frumos raspundeti la Întrebare. Este În
subordinea Consiliului sau a Primarului General?

Doamna director executiv Geta DraQoi
Este reglementat prin statut si va putem pune la dispozitie

statutul ARBAC-ului.
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Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Va multumesc doamna director. Domnul Oprisan va voi da

cuvântul În cazul În care acest proiect va fi introdus pe ordinea de zi
va intra În dezbateri.

Domnul consilier general Oprisan Ion
Apare o problema hotarârile În Consiliul Executiv al ARBAC

ului se iau cu 2/3, ori lasam prin validare, care este corect ceea ce
spuneti dumneavoastra a Împlinit sase ani, se spune foarte clar ca
dupa sase ani trebuie validat din nou mandatul directorului general,
deci Împlinind sase ani trebuie sa îl eliberam din functie, dar Consiliul
General nu poate sa faca decât doua lucruri, ca sa nu lasam o
societate a Consiliului General În stare de nefunctionare, elibereaza,

pe cineva si numeste pe altcineva.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Domnul Baleanu dumneavoastra ati propus introducerea,

ramâneti cu introducerea acestui proiect pe ordinea de zi?

Domnul consilier qeneral Dorin Baleanu
Rog sa aveti si punctul de vedere al ARBAC-ului si dupa aceea

iau si eu cuvântul.

Domnul director Radu Dumitrescu

Va rog supuneti aprobarii consiliului sa pot lua cuvântul.

Doamna presedinte de sedinta Cosma Roxana
Raspundeti de acolo la microfon, spuneti, ca functioneaza

microfonul. Numai putin domnul director, suntem foarte multe
persoane În sala si rugamintea mea este sa pastram liniste În timpul
sedintei, În cazul În care nu se poate ma voi vedea nevoita sa
evacuez sala. Va rog frumos domnul director.

Domnul director Radu Dumitrescu

În primul rând ceream dreptul consiliului sa aprobe daca Iau
cuvântul sau nu, aceasta era prima interventie.
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Doamna presedinte de sedinta Cos ma Roxana
Sunteti de acord sa ia cuvântul domnul director pe aceasta

interpelare? Cine este pentru? majoritatea , Împotriva? O , abtineri? O,
Da domnul director luati cuvântul.,

Domnul director Radu Dumitrescu

Stimati domni consilieri, doamne consilier cu privire, Îmi pare
rau ca trebuie sa spun doamna director de la Directia Resurse
Umane va dezinformeaza si efectul este ca ARBAC -ul nu va putea
functiona, deci dânsa a spus un lucru da as vrea sa fie retinut ca ne-a
cerut sa modificam statutul ARBAC. Pai statutul ARBAC se modifica
prin aprobare de Consiliu, actualul statut În baza caruia a promovat
eliberarea din functie a domnului Cristea este acelasi statut care
spune ca trebui validat un director de servicii, este acelasi mecanism,
acelasi aceeasi procedura, deci doamna nu a obtinut o modificare de
statut, noi trebuie sa aprobam În baza statutului existent. Daca vom
obtine vreodata vreo modificare de statut al ARBAC ne supunem
acelei modificari statutare. Acum regulamentul Consiliului si statutul
Consiliului Executiv al ARBAC si regulamentul ARBAC spune ca În
situatia vacantarii directorului general, directorul tehnic este interimar.
Problema se pune ca sa functionam În Consiliul Executiv ne trebuie
ca acest director de servicii sa fie validat conform statutului, este
perfect legal. A nu aproba acest lucru, Înseamna sa nu avem
suficiente voturi, avem decizii importante de luat, iar cu privire la
concurs trebuie organizat deci. Directorul general nu poate fi aprobat
decât pe baza validarii dumneavoastra urmare concursului pe care
domnul Baleanu l-a declansat. Statutul prevede foarte clar care este
procedura. Statutul nu este În afara legii. Vreau sa va mai spun ca
din nefericire iar doamna va informat cu privire la lege. Deci legea
prevede foarte clar concesiunile existente se deruleaza conform legii
la data semnarii, va rog frumos, va predau toate documentele legale,
asa prevede legea, de ce? pentru ca legea fundamentala a unei
concesiuni este mentinerea echilibrului financiar, ca nu orice lege
vine dupa aceea sa bulverseze acest echilibru care este stabilit de o
licitatie publica internationala, deci nu se poate modifica statutul
ARBAC cum doreste doamna, de aceea nu se poate modifica, nu
numai ca nu este modificat, dar nici nu se poate modifica În sensul
acela. Multumesc.,
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Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Multumesc domnul director. Imediat domnul Baleanu, dupa

domnul Baleanu dumneavoastra, dar tin sa mentionez ca noi luam În, ,

discutie introducerea pe ordinea de zi a acestui proiect si nu votarea
lui pentru sau Împotriva drept care daca mai aveti amendamente de
facut În ceea ce priveste introducerea acestui proiect pe ordinea de zi
va rog sa luati cuvântul, daca nu, va supun la vot acest proiect de a fi
introdus pe ordinea de zi. Domnul Baleanu. Putin mai tare va rog, se
aude foarte prost.

Domnul consilier Qeneral Dorin Baleanu
Este important de introdus si de aprobat acest proiect de

hotarâre, deoarece orice hotarâre luata de Consiliul General, de
Primarie, de Apa Nova referitor la concesiunea sistemului de
alimentare cu apa poate fi invalidata deoarece nu sunt întrunite cele
doua treimi din Consiliul Executiv, trebuie sa functioneze mecanismul,
prevazut în Contractul de Concesiune, este un risc pe care nu stiu
daca si-I poate asuma Primarul General. ARBAC-ul fiind În
subordonarea Consiliului General cum se face eliberarea din functie,
de catre Consiliul General si numirea se face tot de catre Consiliu si
nu de catre Primarul General. Va multumesc.,

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Noi luam act. Va propun introducerea pe ordinea de zi a

proiectului propus de domnul consilier Baleanu. Cine este pentru? 17
voturi, împotriva? 1 vot ( Pop R.), abtineri? 21 voturi ( Voicu M.,
Forascu V., Zatreanu D., Tica H., Mircea V., Radu M., Constantin B.,
Cruceanu E., Dumitrescu V., Duta N., Ilie R., Ivascu T., Ivorschi 1.,

Pirpiliu S., Pîrvu C., Popa G., Prioteasa D., Tudor - Popescu C"
Untaru V., Cosma M., Goncea L. )

Acest proiect nu a fost introdus pe ordinea de zi.

Supun la vot ordinea de zi cu amendamentele votate. Cine
este pentru? 29 voturi, împotriva? 1 vot ( Paliga S.), abtineri? 4 voturi
( Oprisan 1., Meran D., Baleanu D., Berghes C.)

Ordinea de zi a fost votata cu toate amendamentele votate
anterior.

Domnul Stefan Gabriel 3 minute, va rog Secretariatul
Consiliului daca se poate sa cronometreze.
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Domnul Stefan Gabriel
Buna ziua doamna presedinte, domnule Secretar General,

domnilor consilieri ma numesc Stefan Gabriel si sunt reprezentantul
taximetristilor independenti aflati pe lista de asteptare la Primaria
Capitalei de peste doi ani si am o mare rugaminte la dumneavoastra
sa va gânditi În momentul În care o sa votati acel numar de 8500 de
autorizatii În care Primaria limiteaza tinând cont de cele 400 de familii, ,

care asteapta acele autorizatii si cum investitiile facute pentru
masinile pe care le au În momentul de fata, la care platesc rate si
casco, mai mult decât atât sunt obligati sa lucreze la companiile de
taxi ca si angajati desi se stie foarte clar ca acele masini stau pe
partea dreapta si exista o criza din acest punct de vedere iar noi
platim acele rate la propriile masini si lucram pe alte masini În acelasi
regim În care am fi putut sa lucram ca si taximetristi independenti si
colaboratori În acelasi timp ai companiilor de taxi ca sa nu fim
confundati cu acea categorie de tarife maximale În care clientii sunt
pacaliti dea lungul timpului si acest lucru va rog sa aveti În vedere
tinând cont ca nu suntem doar cei 400 de taximetristi care asteapta
acele autorizatii, ci sunt si familiile noastre care la rândul nostru
Încercam sa procedam aceste familii si sa ne protejam si propriile
locuri de munca legal constituite. Va multumesc.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma.

Trecem la ordinea de zi, primul punct pe ordinea de zi:
proiectul de hotarâre privind alegerea presedintelui de sedinta al
Consiliului General al Municipiului Bucuresti pe perioada 2 martie - 2
iunie 2008. Propuneri din sala va rog. Domnul Zatreanu.

Domnul consilier Qeneral Dan Zatreanu
Stimati colegi, eu vreau sa o propun În continuare pe colega

noastra Roxana Cosma, care cred ca a dovedit ca stie sa conduca
foarte bine sedintele.

Domnul consilier Qeneral Liviu Goncea
Mai am si eu ceva de o propun si eu tot pe Roxana

Cosma, dar la Lirtrac sunt 200 de oameni, atâtia dati afara., ,
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Domnul consilier qeneralloan Aurelian
Propun pentru functia de presedinte de sedinta pe domnul

consilier Oprisan Ion.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Alte propuneri din sala?

Am sa supun la vot prima propunere, propunerea pentru
Roxana Cosma. Cine este pentru? 24 de voturi, împotriva? O voturi,
abtineri? 8 voturi (Iovici V., Stan N., Paliga S. Purcarea S., Oprisan 1.,

Ioan A., Baleanu D., Meran D.) . Multumesc.
Supun la vot propunerea domnului Ioan Aurelian. Cine este

pentru? 10 voturi, împotriva? 1 vot ( Pirpiliu S.), abtineri? 18 voturi. În
urma votului dumneavoastra va multumesc mult de tot cu mandatul,
urmator cu care m-ati investit.l

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
strategiei de parcare pe teritoriul Primariei Municipiului
Bucuresti.

Da domnul consilier Adîr.

Domnul consilier qeneral Adîr Victor
Doamna presedinte am studiat acest punct si de comun acord

cu directorul general Udriste am considerat sa se redefineasca acest
proiect de hotarâre, si anume: art.1 se aproba strategia de parcare
pe teritoriul municipiului Bucuresti. Art.2 anexele 1, 2, 4, 5 fac parte
integranta din prezenta hotarâre. Art.3 Planul de actiune privind
implementarea Strategiei de Parcare va fi aprobat de catre Primarul
General dupa adoptarea prezentei hotarâri. ArtA HCLMB nr. 32/1994
privind organizarea, exploatarea si utilizarea spatiilor de parcare
publice pe teritoriul municipiului Bucuresti ramâne valabila pâna la
aprobarea noului regulament privind regimul spatiilor de parcare. De
ce va spun acest lucru deoarece anexa 3 - Regulamentul privind
spatiile de parcare, discutând cu domnul director general Udriste am
ajuns la concluzia ca sunt niste probleme juridice la sectiunea 2, art.
11, 12, 13,14 si 15 referitor la parcajele publice utilizate de institutiile
publice, este o problema juridica urmând ca directia domniei sale sa
faca un proiect de hotarâre pe care noi îl vom promova în Consiliul
General în martie si atunci HCLMB nr. 32/1994 îsi va înceta
aplicabilitatea.

13



Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Mergem În continuare, art. 4 se transforma În art. 5?

Domnul consilier qeneral AdÎr Victor
Aveti dreptate art. 4 se transforma În art. 5.

Doamna presedinte de sedinta Cos ma Roxana
Alte amendamente la acest proiect de hotarâre?

Domnul consilier qeneral Baleanu Dorin
Eu am un amendament la art. 2, care rog sa se formuleze

astfel: Planul de actiune privind implementarea strategiei de parcare
va fi pus În aplicare de catre Primarul General dupa aprobarea
acestui Plan de catre Consiliul General al municipiului Bucuresti. Deci
Consiliul General sa aprobe Planul de actiune iar Primarul General
cum este firesc sa ÎI puna În aplicare, altfel toate aceste parcari vor fi
transmise În ca si pâna acum, În gestiunea În DALLI sau a altor firme
care au diverse interese de afaceri cu Primaria Capitalei. Consiliul
General trebuie sa ia aceasta decizie. Va multumesc.,

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Alte amendamente la acest proiect de hotarâre? Nu
Supun la vot amendamentele propuse de domnul consilier AdÎr.

Cine este pentru? 28 voturi, Împotriva? O voturi, abtineri? O voturi.
Amendamentele domnului consilier AdÎr au fost votate În

unanimitate.

Supun la vot propunerea domnului consilier Baleanu. Cine este
pentru? 13 voturi, Împotriva? O voturi, abtineri? 15 voturi (Zatreanu
D., Tica H., Mircea V., Radu M., Constantin B., Cruceanu E.,,

Dumitrescu V., Duta N., Ilie R., Ivascu T., Ivorschi 1., Pirpiliu S., PÎrvu
C., Popa G., Prioteasa D.)

Acest amendament nu a trecut.

Supun la vot proiectul de hotarâre cu amendamentele votate
anterior. Cine este pentru? 26 voturi, Împotriva? 7 voturi ( Meran D.,
Berghes C" Baleanu D., Bancila M., Paliga S., Purcarea S., Ioan A.),
abtineri? 4 voturi ( lovici T., Oprisan 1., Stan N., .....)

Acest proiect de hotarâre a fost adoptat.
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Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind administrarea retelei stradale principale si a
lucrarilor de arta din municipiul Bucuresti si abrogarea HCGMB
nr este aprobarea unei strategii. Domnul Secretar General
punctul nr. 2 cu câte voturi minimale trebuie sa treaca?

Domnul Secretar General Tudor Toma

Majoritatea consilierilor în functie, 23.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Da a trecut acest punct. Trecem la urmatorul punct pe ordinea

de zi proiect de hotarâre privind administrarea retelei stradale
principale si a lucrarilor de arta din municipiul Bucuresti si
abrobarea HCGMB nr.235/2005, cu modificarile si completarile
ulterioare. Amendamente?

Domnul consilier qeneralloan Aurelian
ArtA celelalte artere se administreaza de catre Consiliile Locale

ale sectoarelor 1 - 6 în aria carora se afla.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Fara exceptia lucrarilor de materializare?

Domnul consilier general Ioan Aurelian
Fara exceptia lucrarilor de materializare a reglementarilor

pentru ca deja anul bugetar a început, sectoarele au angajat lucrari
pentru marcaje si pentru semnalizari, au contracte în curs .

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Da o sa îl rog pe domnul Udriste sa .... , deci amendamentul

este la art. 4 strict.

Domnul Viceprimar Griqore Ioan Popa
Amendamentul este ok, mi se pare corect.
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Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Bun, alte amendamente legate de acest proiect de hotarâre?

Nu.
Supun la vot amendamentul propus de colegul nostru. Cine

este pentru? majoritatea, împotriva? O voturi, abtineri? 1 vot ( Pop R.)
Acest amendament a fost votat.

Supun la vot proiectul de hotarâre cu amendamentul votat
anterior. Cine este pentru? 21 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 6
voturi ( lovid T., Adîr V., Meran D., Berghes C" Paliga S. Purcarea
S.)

Acest proiect de hotarâre nu a fost adoptat.
Rog consilierii prezenti în sala sa îsi exercite dreptul la vot.

Aveti trei optiuni: pentru, împotriva si abtineri. Va rog sa alegeti macar
una dintre cele trei.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea trecerii În administrarea
Administratiei Lacuri, Parcuri si Agrement Bucuresti a unui
numar de 22 de foraje aflate În prezent În administrarea S.C. APA
NOVA BUCURESTI S.A. Cine este pentru?34 voturi, împotriva? O

voturi, abtineri? 1 vot ( Baleanu D.)
Acest proiect a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind transmiterea În administrare a " Complexului de
recuperare neuropsihomotorie Panduri" situat În Sos. Panduri
nr. 22, sector 5

Cine este pentru? 35 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O
voturi

Acest proiect a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind transmiterea În folosinta gratuita, pe termen de
30 ani, Federatiei" Sanitas" din România, a imobilului situate ÎnJ

Str. Vasile Lascar nr. 16, sector 2 si abrogarea HCGMB nr.
314/2003.
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Domnul consilier Qeneral Adîr Victor
Doamna presedinta ca sa nu se creeze diferente între federatii,

din câte stiu eu printr-o hotarâre de Consiliu Federatiei Spiru Haret i
am dat În Str. Tunari 41, daca nu ma însel,tot asa în folosinta gratuita
pe baza art. 124 din legea 215 drept de folosinta pe 20 de ani, eu
propun sa fie tot 20 ani si aici ca sa nu cream diferente de ce i-am dat
unuia 30 si altuia 20. Eu cred ca pe 20 ani sa pastram aceeasi ordine
de masura Federatiei Spiru Haret si Federatiei Sanitas. Eu propun 20
ani si nu 30 ani.

Doamna presedinte de sedinta Cosma Roxana
Alte amendamente din sala?
Supun la vot propunerea domnului consilier Adîr si anume de a

modifica termenul de 30 ani pe 20 ani. Cine este pentru? 28 voturi,
împotriva? 2 voturi ( Purcarea S., Paliga S.), abtineri? 5 voturi ( lovici
T., Stan N., Oprisan 1., Ioan A., Baleanu D.)

Acest amendament a fost adoptat.

Supun la vot proiectul de hotarâre cu amendamentul votat
anterior. Cine este pentru? 27 voturi, împotriva? 4 voturi (Bancila M.,
Purcarea S" Paliga S., Meran D.), abtineri? 5 voturi (Iovici T., Stan
N., Oprisan 1., Ioan A., Baleanu D.)

Acest proiect de hotarâre nu a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind asocierea În participatiune Între municipiul
Bucuresti si S.C. ANZISOFT S.R.L. Bucuresti.

Cine este pentru? 32 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 2
voturi? (Mircea V., Adîr V.)

Acest proiect a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind Înfiintarea Asociatiei de Dezvoltare
Intercomunitara Bucuresti - Ilfov ( ADIBI) În vederea realizarii În
comun a unor proiecte ce vizeaza dezvoltarea regiunii, finantate



din fonduri structurale si de coeziune ale Uniunii Europene si
abrogarea HCGMBnr. 332/2007si HCGMBnr. 3/2008.

Cine este pentru? 29 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 4
voturi ( Paliga S., Purcarea S., Meran D., Ioan A.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea schimbului de proprietati Între
terenul În suprafata de 191 mp situat În Str. Matei Basarab nr. 3,
sector 3 proprietatea doamnei Gheorghita Anisoara si terenul În
suprafata de 191mp situat la intersectia B-dul Corneliu Coposu /
Str. Iuliu Barasch, sector 3, apartinând domeniului privat al
municipiului Bucuresti.

Cine este pentru? 24 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 9
voturi ( Adîr V., Oprisan 1.,Moise A., Meran D., Ioan A., Purcarea S.,
Paliga S., Bancila M., Baleanu D.)

Acest proiect de hotarâre nu trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind
transmiterea terenului În suprafata de 1642mp, situat În Intrarea
Casmalei nr. 3, Sector 2, apartinând domeniului privat al
municipiului Bucuresti, din administrarea Consiliului General al
Municipiului Bucuresti În administrarea Consiliului Local al
Sectorului 2, În vederea construirii unui sediu al Politiei,
Comunitare a Sectorului 2.

Cine este pentru? 34 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 2,
voturi ( Adîr V., Berghes C.)

Acest proiect a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi Proiect de
hotarâre privind aprobarea cooperarii Consiliului Local al
Sectorului 6 prin Directia Generala de Asistenta Sociala si
Protectia Copilului Sector 6 cu Asociatia Fratilor Maristi ai
Scolilor din România, În vederea finantarii si realizarii În comun
a proiectului privind functionarea Centrului "Casa Sfântului
Marcellin Champagnat".
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Domnul consilier oeneral Adîr Victor
Deci daca spunem aprobarea coperarii din start o sa spuna

avem aprobarea cooperarii noi putem sa semnam orice contract în ce
conditii dorim,cred ca noi împuternicim pe baza art. Din Legea 215
noi împuternicim Consiliul Local al Sectorului 6 sa .

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Aceasta scrie la art. 1 al acestei hotarârii.

Domnul consilier oeneral Adîr Victor
Eu ma refeream la titlu doamna presedinta.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Supun la vot acest proiect de hotarâre. Cine este pentru? 27

voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 6 voturi ( Meran D., Purcarea S.,
Baleanu D., Bancila M., Ioan A., Berghes C.)

Acest proiect a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre pentru modificarea H.C.G.M.B.nr. 66/2003de aprobare
a documentatiei tehnico-economice a obiectivului de investitii, ,
"Managementul traficului", cuprins În proiectul privind
"Programul Multi - Sector al Municipiului Bucuresti". Cine este
pentru? 25 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 10 voturi ( Meran D.,
Purcarea S., Baleanu D., Bancila M., Ioan A., Berghes C., Adîr V.,
Oprisan 1., Paliga S., Moise A.)

Acest proiect a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre pentru modificarea si completarea H.C.G.M.B. nr.
65/2003 de aprobare a documentatiei tehnico-economice a
obiectivului de investitii "Restaurarea Zonei Istorice", cuprins În
proiectul privind "Programul Multi - Sector al Municipiului
Bucuresti"
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Domnul consilier oeneral AdÎr Victor
Doamna presedinta constat ca de fiecare data aceste sume

se modifica de la etapa la etapa, se mai cer 10 miI., s-a Început prima
data cu 9, apoi s-au cerut Înca 12 miI., s-au facut 20,9 miI. Acum se
mai cer 10 miI. daca nu ma Însel, consultantul precizeaza la un
moment dat daca retin bine, ca va mai trebui o recalibrare a sumei,
datorita acestor de arheologie si asta. Ne putem astepta peste 2 luni
ca sa se mai ceara Înca 10 miI. sau 8 miI.

Doamna presedinte de sedinta Cosma Roxana
ÎI pot chema pe domnul Caza~u care se ocupa de acest proiect,

este În sala. Domnule Cazacu va rog frumos.

Domnul director Cazacu
Buna ziua, trebuie sa va informez domnilor consilieri ca aparent

domnul consilier are dreptate, si poate parea ciudat ca apare
necesara o reactualizare a acestor sume la anumite intervale, dar
asa cum am facut În nota explicativa si În memoriul de sustinere a
acestui proiect de hotarâre o sa vedeti ca este vorba de un proiect
atipic pentru ca amploarea sapaturilor arheologice, amploarea
vestigiilor descoperite face ca acest proiect sa fie atipic, unu, doi,
acest proiect nu poate avea un cadru tehnic de desfasurare, noi am
avut la Început, atunci când Am facut licitatia, un proiect tehnic 
cadru, care odata cu Începerea sapaturilor s-a dovedit a nu mai putea
fi pus În aplicare. De ce? Pentru ca legea arheologiei care a intrat În
vigoare În 2007 obliga orice beneficiar si investitor sa dea prioritate
sapaturilor arheologice si mai mult decât atât este obligat sa
gaseasca fonduri si finantare pentru a pune În valoare cele ce sunt
scrise În certificatele de descarcare de sarcina arheologica si atunci
acesta este un proiect care se desfasoara pas cu pas, practic la
fiecare lopata care se baga În pamânt În Centrul Istoric se descopera
alt oras, alte amanunte, alte lucruri care te obliga se te pliezi si sa
transformi proiectul initial În functie de cerintele pe care Comisia
Nationala a Monumentelor Arheologice si Comisia Nationala a
Monumentelor ti le cer, pentru ca au prioritate, iar nerespectarea
cerintelor formulate În legea arheologiei din 2007 constituie
infractiune si atunci o sa vedeti ca a trebuit sa ne pliem pe aceste, fac
o paranteza, am avut sarcina si obligatia de a ne plia si pe cerintele
Contractului Fidic Carte Galbena care a fost impus BERD fiind printre
primii care aplicam acest tip de contract Bild and Design la legislatia
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româneasca. Punerea de acord a prevederilor acestui tip de contract
cu legea arheolog iei si cu celelalte legi cu care lucram În zona pilot
face ca la un interval de timp care nu trebuie sa fie neaparat egal sa
reactualizam si sa aducem la zi cifrele cu care lucram. De aceea este
acea fraza pusa de consultantul international, tocmai pentru a va
informa ca este posibil În functie de ceea ce descoperim si În functie
de ceea ce se Întâmpla În zona pilot a Centrului Istoric sa fie
necesara o reactualizare.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Va multumesc domnule director.,

Domnul consilier oeneral AdÎr Victor
Are dreptate domnul director dar În hotarârea din 2003 spune

asa "Efortul financiar al Municipiului Bucuresti este de 1, 5 mii Euro"
Ce constatam? În 2006 se mai dau 12,12 mii de euro, În 2008 se
mai cer 10 miI. de euro si de la 1,5 mil.euro efortul bugetar al
Municipalitatii Bucuresti se ajunge la 22.500.000 euro. Pai daca asta
e o estimare logica sa Îmi spuneti mie de la 1,5 mii la 22,500 miI. Mai
este un alt aspect: Uniunea Europeana are fonduri structurate pe
arheologie, pe dezvoltarea centrelor istorice. Exista vreun studiu facut
ca sa accesam fonduri, miliarde de euro sunt acolo, sa accesam si
noi niste fonduri, acolo nu, suplimentam de fiecare data cu
zeci .

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Avem inclusiv Grand pe proiectul acesta.

Domnul consilier oeneral AdÎr Victor
Doamna presedinte, eu vorbesc ca spune asa: se vor asigura

din fondul, bugetul local al Municipiului Bucuresti, eu citesc articolul
aici, nu vorbesc din fonduri aiurea. Deci 22.500.000 de euro sunt dati
din banii cetatenilor si mai spune consultantul, foarte bine a zis
domnul director, În functie de evolutia acestora sa se astepte
Consiliu, chiar asa spune de fapt În mare, sa se astepte Consiliul la o
actualizare a devizului general pâna la sfârsitul lucrarilor, ne putem
astepta la 100 de mii? poate sa zica orice, deci eu personal am sa
ma abtin sa votez la acest proiect de hotarâre pentru ca cred ca este
Împovarator, de la 1,5 mii În 3 ani de zile sa ajungem la 22.500.000.
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Doamna presedinte de sedinta Cos ma Roxana
Domnul Baleanu si dupa aceea dumneavoastra domnul

consilier, În ordinea scrierii la cuvânt.

Domnul consilier qeneral Baleanu Dorin
Stimati colegi, acest program a fost demarat În 2003, propun,

acum dupa 5 ani de zile sa comemoram acest moment si sa pastram
un moment de reculegere pentru Centrul orasului Bucuresti, este un
dezastru acest Centru al orasului Bucuresti, cred ca sunt si alte orase
În Europa, de exemplu Roma si toate celelalte capitale Europene
care au vestigii istorice, dar cu cât creste suma alocata de catre noi
pentru rezolvarea problemelor În orasul Bucuresti, cu atât dezastrul
este mai mare, deci propun doamna presedinte acest moment de
reculegere. Va multumesc.

Doamna presedinte de sedinta Cosma Roxana
Doriti sa ÎI supun votului? Da domnul consilier, va rog.

Domnul consilier qeneral Paliqa Sorin
Stimati colegi, Întrucât sunt Între putinii consilieri care vin totusi

din sfera umanista, permiteti-mi sa fac o observatie si domnului
director care a vorbit: tragedia nu ar fi ca se maresc sumele pentru ca
am facut niste descoperiri acolo, era logic sa fie niste vestigii de
valoare mai mare sau mai mica, comparatia Între Bucuresti si Roma
este amuzanta. Tragedia este si o spun foarte sincer, felul cum s-a
lucrat În zona pilot din centrul istoric este diletant si inadmisibil. Asta
este tragedia, nu ca marim cu 10 miI., cu 20, putem sa triplam suma,
asta este tragedia. De pilda acolo când s-au facut acele descoperiri
s-au tras niste fire rosii, niste tevi, dupa aceea s-a aruncat niste nisip
si au fost lasate asa, pai asa se face o reabilitare de centru istoric? Ar
trebui pus dupa gratii aia care au gasit o asemenea solutie, asta este
bataie de joc, duceti-va În orice oras , nu la Roma, sa vedeti cum au
facut bulbarii În Sofia reabilitare de centru istoric, asta este tragedia,
nu ca votam sume, daca am vedea ca s-ar face niste lucrari, se pot
Încadra În cupola de sticla ca sa fie puse În evidenta, deci lucrari Într
adevar facute cu responsabilitate, nu facute În bataie de joc cum s-a
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lucrat pâna acum, pâna acum s-a lucrat În bataie de joc, sincer, fara
politica, PNL , PD si alte prostii, deci s-a lucrat În bataie de joc.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Domnul Prioteasa va rog.

Domnul consilier qeneral Doru Prioteasa
Daca dumneavoastra spuneti poezii, eu sunt arhitect, nu dar eu

.... s-ar putea sa aveti dreptate, problema mea este ca vorbiti la
modul general din dorinta de a va apropia de microfon. Trebuie sa
vorbiti clar, deci nu toate acele vestigii sunt valoroase si retinute ca
vestigii reale, deci trebuie sa veniti sa documentati, acesta era
vestigiul real, prin descarcarea arheologica s-a constatat ca trebuie
conservat, ori ei nu l-au conservat, sau invers, dar dumneavoastra
vorbiti la modul general, pentru ca nu toate acele caramizi sunt
vestigii reale, totul e ca sa avem un discurs aici, sa vorbim si sa nu
stiu ce, vis a vis de abtinerea domnului AdÎr, am o problema domnul
AdÎr, este primul proiect real care se face În Centrul Istoric, sunteti
nemultumit, nu votati, prin asta va aratati nemultumirea?ca nu votati
ca sa se rezolve odata Centrul Istoric, nu s-a facut nimic pâna acum.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Multumesc domnul consilier, domnul AdÎr va rog.

Domnul consilier qeneral AdÎr Victor
Vreau sa lamuresc un lucru, nu voi fi niciodata Împotriva ca sa

se dezvolte orasul, dar banii sunt ai cetatenilor, nu ai fiecarui consilier
de aici, sa fie foarte clar. Deci domnul consilier, distinsul meu coleg
arhitect a vorbit din punct de vedere al arhitectului, da? Eu vorbesc
din punct de vedere al banului public doamna presedinte, sa fie foarte
clar.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Stimati colegi, o secunda, va dau cuvântul si pe urma vine

domnul consilier, vorbim de un proiect important, o zona istorica, un
proiect În care este o zona pilot, deci nu uitati ca unul din colegii
nostri a insistat sa supun votului o propunere a dânsului pe care



urmeaza sa o supun votului dupa cele doua luari de cuvânt la cuvânt
care s-au Înscris colegii nostri, propun sa Întrerupem discutiile pe
acest subiect. Da domnul consilier va rog.

Domnul consilier Qeneral PaliQa Sorin
Stimati colegi si stimate coleg Prioteasa, poate vin eu de la

tara si am mutra de prost, deci nu este vorba ca criticam acest proiect
care s-a Început În Bucuresti, criticam modul diletant care s-a pus În
opera, de asta e vorba, ca doar nu vorbesc alta limba, sunt coerent,
nu criticam proiectul În sine, ci modul cum s-a pus În opera. S-au tras
niste sârme rosii, În centrul istoric, s-au astupat cu pietris si gata, pai
asa arata o zona eu zic nu, nu se lucreaza În modul acesta.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Domnul consilier va rog si cu aceasta va propun sistarea

acestor discutii.,

Domnul Viceprimar GriQore Ioan Popa
As mai face un singur comentariu, daca ora electorala s-a

terminat, deci daca v-ati facut. Îmi permit sa spun ca asa
arata, cel putin ultima parte a discutiei asa arata. As vrea sa va
reamintesc ca pe acest proiect avem consultant international, este
proiect cu finantare BERD, daca puneti toti acesti factori care
controleaza acest proiect În ecuatia suspiciunilor ca s-ar Întâmpla nu
stiu ce si nu stiu cum, aveti o problema, deci chiar atâta lume
considerati ca Îsi bate joc de bani? Hai mai ziceam, a fost un proiect
initiat de noi pentru nu stiu ce lucrare. Este un proiect cu finantare
externa, e un proiect cu un consultant international pe care
documentatie le-ati vazut, argumentatiile le-ati vazut da? Daca aveti
În plus sau În minus legat de puncte din aceasta documentatie va
ascult, dar asa de genul, mi se pare mie ca e cam mult.. .

Domnul consilier Qeneral Dumiterescu Vlad
Scopul declarat al domnului AdÎr "a conserva banul

cetateanului" cred ca scopul este sa vedem cum cheltuim mai bine
banii, pentru ca altfel nu facem niciun proiect daca ÎI conservam, unu,

.",.
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si doi, chestiunea cu banul public nu este totusi aria de expertiza a
dânsului În momentul de fata si nu are niciun fel de criteriu În a
considera o suma mai mare sau mai mica , este un fel de : Dacia
asta face 100 lei ba nu face 2001ei, deci sunt niste chestiuni pentru
care trebuie sa ai o anume pregatire pentru ele.

Domnul consilier qeneral AdÎr Victor
Nu stiu ce pregatire are colegul meu, dar eu pot sa spun ca am

pregatire si vreau sa va spun un lucru: eu cer scuze public domnului
viceprimar Popa, sa fie foarte clar, domnul Viceprimar Popa a facut
afirmatia ca noi facem aici dezbateri electorale, eu cer public ca
domnul viceprimar sa Îsi ceara scuze cel putin În ceea ce ma priveste
pe mine, deoarece În 73 de sedinte am luat de 200 de ori cuvânt, si
nimeni nu poate sa spuna ca am luat electoral. Eu am facut un
comentariu, domnule distins coleg, un comentariu la sume, nu am zis
ca ma pricep sau nu ma pricep, am facut un comentariu, ca mâine o
sa ceara 100 miI. si Consiliul va fi probabil nevoit sa aprobe. Va rog
frumos. Niciodata nu am luat cuvântul electoral, daca dumneavoastra
considerati, Îmi cer scuze.,

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Da aveti facut un comentariu financiar, domnul consilier,

Baleanu va supun la vot acea propunere sau ca o luam ca .
Puteti sa o reformulati ca sa o supun votului Consiliului, legea
obligându-ma ca propunerile consilierilor din sala sa le supun votului,
nu daca insista sau nu dânsul.

Domnul consilier qeneral .2Adea/ll.J Dfit'lL
Rog colegii sa pastreze un moment de reculegere pentru

Centrul Istoric.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Deci, nu a fost o gluma pare-se. Va supun la vot. Cine este

pentru? 1 vot, abtineri? Ovoturi, Împotriva? majoritatea de voturi.

Va supun la vot proiectul de hotarâre modificarea si
completarea H.C.G.M.B. nr. 65/2003 de aprobare a documentatiei
tehnico-economice a obiectivului de investitii "Restaurarea Zonei,



Istorice", cuprins În proiectul privind "Programul Multi-Sector al
Municipiului Bucuresti"

Cine este pentru? 22 de voturi, Împotriva? 2 voturi (Paliga
Baleanu D.), abtineri? 9 voturi ( AdÎr V., Moise A., lovici V., Stan N.,
Meran., Ioan A., Berghes C., Bancila M., Oprisan 1.)

Acest proiect de hotarâre nu a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi pentru
modificarea anexei nr. 13 a H.C.G.M.B. nr. 25/2006 de aprobare a
documentatiei tehnico-economice a obiectivului de investitii, I

"Modernizarea unor artere de penetrare, strapungeri,
supralargiri si pasaje rutiere si pietonale"

Cine este pentru? 27 de voturi, Împotriva? O voturi, abtineri? 6
voturi ( Purcarea S., Paliga S., Ioan A., Baleanu D., Meran D.,
Oprisan 1).

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
numarului maxim de autorizatii, a tarifului maximal de distanta si
a modelelor Înscrisurilor specifice serviciului public de transport
persoane În regim de taxi.

Domnul consilier AdÎr, Prioteasa si domnul Oprisan, În ordinea
Înscrierii la cuvânt.

Domnul consilier qeneral AdÎr Victor
În orice caz, citesc din studiul facut de consultant, se refera la 3

Capitale: Dublin, Geneva si Sofia, dar aceste 3 metropole nu sunt
comparabile cu municipiul Bucuresti si nu sunt relevante În
comparatie cu Bucurestiul care are 5 taxiuri pe 1000 locuitori, mai
departe, recomandarile : limitarea la maxim 20% a autorizatiilor
taximetristilor si de asemenea are obligatoriu si air-bag-uri laterale si
de poluare Euro4, eu vreau sa Întreb, daca astazi În România exista
vreo fabrica care face masini cu air bag-uri laterale si Euro4, vreau a
stiti ca problema taximetristilor este fierbinte oriunde, În orice
capitala, ca este o problema sensibila, inclusiv si mai ales În
România unde industria s-a cam terminat iar oamenii care au fost

desenatori tehnici, tehnicieni, ingineri, sunt obligati la ora actuala sa
Îsi Întretina familiile din acest lucru, desi eu consider ca este si o



problema sociala cred ca ar fi trebuit sa faca obiectul unei dezbateri
mult mai largi, din acest punct de vedere,eu ma voi abtine sa votez
acest proiect de hotarâre În varianta În care este. Mai vreau sa spun
un alt lucru, ceea ce nu exista În aceasta strategie si sa stiti ca m-a
deranjat sa fii vazut o lista cu toate societatile comerciale de taxi si cu
licentele care s-au dat pentru fiecare societate comerciala În parte, ca
sa vedem si noi cum stam efectiv În capitala. Multumesc.

-Aplauze-

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Am o rugaminte la cei prezenti În sala, liniste ca sa putem

conduce sedinta pâna la capat.

Domnul consilier qeneral Prioteasa Ooru
Eu vreau sa cer un amendament la articolul 5, pe care l-am

discutat si la Comisia Tehnica si cu domnul Udriste, care se refera la
obligativitatea de personalizare a autovehiculelor apare cu exceptia
celor destinate pentru efectuarea transportului de persoane În regim
de Închiriere si a serviciului de Închiriere autoturisme. Eu zic sa
dispara aceasta paranteza pentru ca nu pune nimic În plus, adica nu
obliga sa fie galben, nu îi obliga nici sa fie si asa mai departe. Deci,
aceasta paranteza "cu exceptia celor destinate pentru efectuarea
transportului de persoane În regim de Închiriere si a serviciului de
Închiriere autoturisme" sa dispara, e o virgula, virgula, virgula ....

Domnul consilier qeneral Oprisan Ion
În virtutea dreptului la protectie sociala va supun atentiei, dragii

mei consilieri, ca la art. 2 sa punem un amendament prin care sa
prelungim autorizatiile de taximetrie pe durata existentei leasingului
pentru persoanele particulare, deci numai pe durata existentei
leasingului, mai au contract de leasing pe 2 ani, le prelungim
autorizatia respectiva pentru a se putea Încadra În plata acelor
autoturisme si ca oamenii sa nu intre În faliment, În conditiile
respectarii prevederilor legii si a hotarârii Consiliului General si de
asemenea va propun interdictia, la art. 5 ceea ce a propus colegul
nostru este prevazut pe teritoriul Municipiului Bucuresti, circula si
taximetre care au alt tarif decât tariful stabilit de Consiliul General,
acele tarife de închiriere. Va supun aprobarii, dragi mei consilieri,



modificarea si introducerea În aceasta hotarâre, interdictia de a purta
insemnele de taximetre ale acestor masini care sunt inchiriate si
pentru care sa stabilim o alta culoare, pentru ca populatia sa nu fie
dusa În eroare de Înscrisurile foarte mici dupa aripi si sa plateasca de
la Gara de Nord la Piata Universitatii 1000.000 lei. Pentru, ,
autoturismele Închiriate se schimba culoarea care nu va mai fi
galbena, va fi portocalie, face reclama .

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Puteti sa formulati acest amendament sau ramâne interdictia

" ,
de a ..... Da domnul consilier dumneavoastra, si s-a Înscris ulterior
domnul Pirpiriu la cuvânt.

Domnul consilier Qeneral PaliQa Sorin
Stimati colegi si stimata doamna presedinte,reiau o propunere

care am mai facut-o acum vreun an, un an si ceva. Eu nu stiu de ce
noi consiliul ne asumam sarcina de a limita numarul de taxiuri, eu
cred ca din contra ..... de acord, este legea taximetriei, sa le
limitam , sa fim generosi, si sa facem niste norme de aplicare mai
dure si am sa va dau un exemplu, si va rog sa nu ma aplaudati cei
din sala ca nu aveti motiv. Mi s-a Întâmplat de multe ori, cautând un
taxi sa Îmi spuna ca el. ..... sa ma Întrebe unde merg, sa Îmi spuna: te
duc, dar te duc În partea cealalta a orasului, unde ma retrag eu, asa
ceva nu este admisibil, deci daca Într-adevar dam autorizatii pentru
taxiuri, sa facem niste norme c1are si pure, ca În clipa În care un
taximetrist se comporta În felul asta sa i se ia imediat si autorizatia,
8.500 de ce nu 20.000 de taxiuri, daca piata Înghite un numar asa de
mare.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Deci, amendamentul dumneavoastra, cu virgula dupa deci

Domnul consilier Qeneral PaliQa Sorin
Amendamentul meu este sa nu mai limitam numarul, daca

trebuie sa limitam un numar sa punem 9.000 sau chiar 10.000, care
sa asigure numarul pe care ÎI solicita ei, si În acelasi timp sa ne luam
angajamentul sa facem niste norme mai bune.



Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Deci, o propunere generala de .

Domnul consilier qeneral Paliqa Sorin
Nu stiu daca trebuie neaparat sa votam astazi

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Am înteles, deci, trebuie lucrat la un proiect care sa clarifice

Domnul consilier qeneral Paliqa Sorin
Trebuie neaparat sa votam astazi, este de NATD, de 1 aprilie?

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
E pe ordinea de zi pe care am votat-o noi împreuna.

Domnul consilier qeneral Paliqa Sorin
Propun sa-I amânam.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cos ma
Deci propuneti amânarea.

Domnul consilier qeneral Paliqa Sorin
Sa-I amânam o luna, o facem mai bine si o votam.

Domnul consilier qeneral Pirpiliu Stefan
As vrea sa nu se plece cui o confuzie de aici, toti interlocutorii

de pâna acum au subliniat faptul ca reducem aceste autorizatii, este
adevarat, dar nu reducem de mâine, nu de mâine scadem de la
9.500 la 8.500, astazi nu votam decât 3 elemente, reducerea tarifului,
fixarea numarului de autorizatii maximal conform noii legi modificate
de Parlamentul României pe baza unui studiu si al treilea: cum sa
arate aceste însemne. Urmând ulterior sa venim cu un regulament
prin care sa stabilim conditiile, cum va functiona si îsi va desfasura
aceasta activitate de taxi pe teritoriul Municipiului Bucuresti, si cum În
timp vor fi reduse de la 9.500 la 8.500 aceste autorizatii, acolo vom
Încerca sa identificam acele solutii, daca sunt putine sau multe, În
momentul de fata se reduce sau nu accepta aceste curse tocmai
pentru ca sunt prea multi, poate, tocmai pentru ca poate îsi acopera
cheltuielile si poate nu are nevoie de o cursa scurta. În momentul de

~
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fata nu facem altceva decât sa : eliminam confuziile din activitatea de,
taxi, sa reducem tariful maximal si sa eliminam confuziile din
activitatea de taxi.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Mai insistati asupra propunerii de amânare? Da.

Domnul consilier Qeneral Baleanu Dorin
În cazul În care nu se amâna si se discuta astazi acest proiect

de hotarâre, propun la articolul 2 : se mentine numarul de 9.500
autorizatii de taxi.,

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
De cât?

Domnul consilier Qeneral Baleanu Dorin
Mentinerea numarului maxim de 9.500.,

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Alte amendamente la acest proiect de hotarâre?
Va supun la vot propunerea domnului Prioteasa, aceea de

scoatere a acelei paranteze, cum a definit-o dânsul, din articolul 5.
Cine este pentru? majoritatea de voturi, Împotriva? O voturi,

abtineri? 9 voturi ( AdÎr V., lovici V., Stan N., Moise A., Purcarea S.,
Paliga S., Ioan A., Berghes C., Baleanu D.)

Acest amendament a fost votat.

Va supun la vot propunerea domnului Oprisan, aceea de
conditionare a lungimii, a autorizatiei de contractul de leasing, În
formula În care dânsul a enuntat-o anterior.,

Cine este pentru? 8 voturi, Împotriva? O voturi, abtineri? 17
voturi ( AdÎr V., Forascu V., Duta N., Dumitrescu V., Ivorschi 1, Pop
R., Prioteasa D., Tica H., Ivascu T., Ilie R., Cosma R., Popa G.,
Mircea V., Radu M., Zatranu D., Constantin Bama S., Pirpiliu S.)

Aceasta propunere nu a trecut.

Urmatoarea propunere a domnului Oprisan, aceea de a.... ,În
forma În care dânsul a enuntat-o, si anume a masinilor care sunt,
urmeaza, sunt, au statut de masini pentru a fi Închiriate, sa nu mai



poarte culoarea galben, si sa poarte culoarea orange, dupa cum a
propus-o dânsul, În formula În care dânsul a enuntat-o anterior.

Cine este pentru? 6 voturi, Împotriva? O voturi, abtineri?
majoritate de voturi

Aceasta propunere nu a trecut.

Urmatoarea propunere, a colegului nostru, aceea de amânare a
acestui proiect.

Cine este pentru? 15 voturi, Împotriva? 13 voturi, abtineri? 5
voturi ( Dumitrescu V., Duta N., Tudor Popescu C., Pop R., Prioteasa
D.)

Acest proiect urmeaza a fi luat În discutie În continuare, nu a
trecut propunerea dumneavoastra.

Trecem la propunerea domnului consilier Baleanu aceea de
marire a numarului de autorizatii de la 8.500 la 9.500, ramânerea la
9.500.

Cine este pentru? 8 voturi, Împotriva? 4 voturi (Ivorschi 1.,

Pirpiliu., PÎrvu C., Prioteasa D.) , abtineri? 19 voturi
Aceasta propunere nu a trecut

Va supun la vot proiectul de hotarâre cu amendamentele votate
anterior.

Cine este pentru? 20 voturi, Împotriva? 6 voturi (Baleanu D.,
Bancila M., Berghes C., Ioan A., Meran D., Purcarea S.) , abtineri? 7
voturi ( AdÎr V., Moise A., lovici V., Stan N., Oprisan 1., Pop R., Paliga
S.)

Acest proiect de hotarâre a trecut. Cu majoritatea celor prezenti
În sala se voteaza.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
planului urbanistic zonal PUZ - Sos. Giurgiului nr. 1738, Sector
4

Cine este pentru? 30 voturi, Împotriva? O voturi, abtineri? 3
voturi (AdÎr V., Moise A., Berghes C.)

Acest proiect de hotarâre a trecut
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Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal Intrarea Straulesti nr. 34 - 37, sector 1
(modificare PUZ - Str. Baiculesti - Intrarea Straulesti, sector 1)

Cine este pentru? 34 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 1 vot
(Oprisan 1.)

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal Str. Maior Coravu nr. 4, 6, 6A, sector 2

Cine este pentru? 33 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 3
voturi (Adîr V., Moise A., Berghes C.)

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal Str. Pictor Ion Andreescu Nr. 15B,
Sector 2

Cine este pentru? 32 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 2
voturi (Adîr V., Moise A.)

Acest proiect de hotarâre a trecut

- a plecat domnul consilier Goncea Liviu-

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal PUZ - Sos. Pipera nr. 79 - 81, sector 1

Cine este pentru? 27 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 5
voturi (Adîr V., Moise A., Berghes C., Duta N., Dumitrescu V.)

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind
concesionarea, prin licitatie publica, a unui teren apartinând
domeniului privat al municipiului Bucuresti, situat În Str. Serg.
Nastase Pamfil nr. 40, sector 2, În suprafata de 370 mp, pentru
realizarea unui imobil cu destinatia de locuinte si clinica
medicala

Cine este pentru? 34 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O
voturi

Acest proiect de hotarâre a trecut



Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind
concesionarea fara licitatie publica a unei sectiuni din terenul
apartinând domeniului privat al municipiului Bucuresti situat În
str. Principatele Unite nr.38-40 sector 4, În suprafata de 168
m.p., pentru realizarea extinderii unei cladiri cu destinatia de
birouri

Cine este pentru? 35 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O

voturi
Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind
concesionarea prin licitatie publica a unui teren, apartinând
domeniului privat al municipiului Bucuresti, situat În str.
Spatarul Milescu Nicolae nr. 53, sector 2, În suprafata de 288
mp., pentru realizarea unui imobil cu destinatia de locuinta

Cine este pentru? 31 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O
voturi

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind
concesionarea, fara licitatie publica, a unui teren apartinând
domeniului privat al municipiului Bucuresti, situat În Str. Vasile
Gherghel nr. 55, sector 1, În suprafata de 145 m.p., necesar
realizarii extinderii unei cladiri cu destinatie de locuinta, ,

Cine este pentru? 34 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O
voturi

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
contractului de concesiune de lucrari publice pentru obiectivul
de investitii "Retea metropolitana de fibra optica a municipiului
Bucuresti pentru telecomunicatii - NETCITY"

Domnul Oprisan, va rog.

Domnul consilier Qeneral Oprisan Ion
Vreau un raspuns, la acest proiect de hotarâre eu am avut o

interpelare pe care am adresat-o domnului Primar. Poate cineva în



momentul de fata sa raspunda daca s-au facut lucrari pregatitoare În
vederea concesionarii proiectului NETCITY? Si vreau un raspuns În
momentul de fata de la cei care au facut proiectul. Si a doua
Întrebare, ca domnul Director sa nu se grabeasca sa raspunda pentru
ca nu vreau sa-I bag În Încurcatura sa-i pun pe urma Întrebarea, daca
este prevazut ca aceasta lucrare care se concesioneaza, aceste
lucrari vor fi recuperate de la concesionar? Aceasta este a doua
Întrebare.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Domnule director Alexandru, va rog.

Domnul Director Radu Alexandru

Stimati consilieri generali, numele meu este Radu Alexandru,
sunt Director Coordonare, Reglementare Infrastructura si
management de proiect pentru realizarea retelei metropolitane
NETCITY, care sete realizarea dumneavoastra si de 4 ani ne chinuim
sa o punem În aplicare. Vreau sa va asigur ca În cadrul contractului
aceasta observatie a dumneavoastra a fost prinsa iar cel care,
partenerul Primariei, firma care a câstigat licitatia si-a asumat
responsabilitatea sa plateasca aceste lucrari facute În avans si care a
avut ca scop, ca sa nu mai stricam zonele proaspat asfaltate Înca o
data. Este prins În contract, am sa rog colegii mei sa se uite la
articolul respectiv si o sa va comunicam imediat. EI a fost 30 de zile
afisat si publicat pe site si va rog sa ma credeti ca nu vreau sa va
induc În eroare sau sa va dezinformez.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Multumesc, domnule director. Alte amendamente din sala?,

Daca nu, supun votului proiectul de hotarâre.
Cine este pentru? 28 voturi, Împotriva? 2 voturi ( Stan N., lovici

V.), abtineri? 2 voturi ( AdÎr V., Moise A.)
Acest proiect de hotarâre nu a trecut.

- a plecat domnul consilier Purcarea Sorin si domnul consilier
Ioan Aurelian-

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind abrogarea
H.C.G.M.B nr. 199/1997 referitor la d~~ea În folosinta gratuita pe



termen de 99 ani a unor terenuri apartinând domeniului
privat/public al municipiului Bucuresti pentru construirea
Complexului Universitar si Cultural "România de Mâine" anulata
În parte prin sentinta civila 8101/21.12.2006 pronuntata de
Tribunalul Bucuresti Sectia a VIII a Conflicte de Munca, Asigurari
Sociale, Contencios Administrativ si Fiscal

Cine este pentru? 26 voturi, împotriva? 2 voturi (Berghes C., ...),
abtineri? 4 voturi ( Oprisan 1.,Adîr V., Moise A., Meran D.)

Acest proiect de hotarâre nu a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind darea În
folosinta gratuita Uniunii Teatrale din România - UNITER, pe o
perioada de 49 de ani, a imobilului proprietate privata a
municipiului Bucuresti, situat În Str. George Enescu nr. 2 - 4,
Sector 1, împreuna cu terenul si dotarile aferente având
destinatia de cladire administrativa•

Cine este pentru? 31 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O
voturi

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi Încetarea
mandatului domnului Cristea Adrian Horia Ionel membru În
Consiliul Executiv director general al ARBAC

Domnul consilier qeneral Adîr Victor
În opinia mea, nu trebuia sa fie un proiect de hotarâre referitor

la acest aspect, si am sa spun de ce, în Legea nr. 215 care era
înainte, într-adevar Consiliul General numea

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Îmi cer scuze domnule consilier, numai putin va rog frumos sa

se faca liniste în sala sa se închida usa de la sala de sedinta, sa ia
loc toata lumea care este prezenta în sala, sunt locuri suficiente
disponibile.

Domnul consilier qeneral Adîr Victor
Deci, În opinia mea, nu trebuia sa fie un proiect de hotarâre, cel

mult Primarul General putea sa informeze Consiliul General ca a
expirat mandatul Directorului General urmând ca domnia sa sa aplice



art. 63 din Legea nr.215/2001 care spune clar "numirea si eliberarea
din functie o face Primarul General". Deci, referitor la acest aspect, se
ia act de Încetarea mandatului domnului Cristea Adrian, trebuia foarte
bine sa ne informeze domnul Viceprimar sau domnul Primar General,
ca o informare amiabila, pentru ca spune asa art. 2
Compartimentele functionale din cadrul aparatului de specialitate vor
duce la îndeplinire prevederile prezentei hotarâri. Practic, din punct
de vedere al Legii nr. 215/2001 nici art. 36 nici 38, nici 45, nici 46 nu
precizeaza dreptul Consiliului General de a lua act de demitere sau
de o eliberare din functie, nu scrie nicaieri asa ceva, putea cel putin
sa ne informeze verbal, eu nu am gasit ca noi putem lua act de o
eliberare din functie a unui director, nu scrie nicaieri asa ceva, si cum
putem sa dam asa ceva? Scuzati-ma nu am vazut temeiul legal, deci,
eu ma voi abtine la asta pentru ca nu vad temeiul legal.

Domnul consilier qeneral Mircea Valentin
Privitor la acest aspect, Consiliul General poate lua act, este

doar a lua act de încetarea mandatului prin efectul legii, este o
informare ia la cunostinta iar ARBAC-ul este în subordinea Consiliului
General, avem un cadru. Nu este un cadru legal într-adevar extrem
de clar, domnule Adîr, dar a lua act de asa ceva este un element cel
putin util, În aceasta procedura de numire mai departe a noilor
persoane la ARBAC. Noi nu facem numai ceea ce spune legea, nu
avem o limitare, nu suntem masini.

Domnul consilier qeneral Qprisan Ion
Conform legii nr.215/2001, noi În momentul de fata Consiliul

General nu numeste si nici nu destituie, numeste Primarul General,
daca e sa respectam Legea 215 noua, daca o respectam si pe cea
veche si pe cea noua, cred ca În momentul de fata suntem Într-o
mare Încurcatura, pentru ca lasam fara posibilitatea de functionare
ARBAC-ul, cel putin pentru o perioada scurta de timp, o ora, 7, 9, iar
pe de alta parte noi ar trebui sa fim informati, În afara de lucrul asta,
contractul care a fost aprobat cu apa Nova, este aprobat pe o noua
lege, iar atât timp cât functioneaza aceasta concesionare nu pot sa
schimb legea acolo pentru ca trebuie sa schimb contractul, fiti atenti
ca dati apa la moara Apei Nova, iar eu stiu ca astazi se pregatea
ARBAC-ul sa dea o amenda de 4 miI. Apei Nova pentru
nerespectare.
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Domnul consilier qeneral Baleanu Dorin
Doamna presedinte, domnule Oprisan eu am o propunere, sa

amânam aceasta hotarâre pâna data viitoare când se vine si cu
propunerea de aprobare de catre Consiliul General a numirii
provizorii a unui nou director general al ARBAC, ca sa poata sa
functioneze În mod legal aceasta agentie si a nu fi contestate
deciziile luate În cadrul agentiei.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Propuneti amânarea din câte înteleg,revin asupra faptului ca

acest proiect de hotarâre nu mentioneaza decât faptul ca noi luam
act de Încetarea mandatului domnului Cristea Adrian Horia Ionel. Va

rog frumos initiatorul acestui proiect, doamna Dragoi, va rog frumos,
exista o nelamurire În sala referitoare la cele 2 articole, În primul luam
act În al doilea se cere ducerea la Îndeplinire. Ne puteti da lamuririle
necesare?

Doamna Director Geta Draqoi
Asa cum ati vazut În continutul hotarârii, Consiliul General ia

act de încetarea mandatului urmând ca Primarul General sa

numeasca cu delegatie o alta persoana care va face parte din acelasi
Consiliu Executiv si acesta va functiona fara nicio problema. Nu cred
ca exista vreo nelamurire În acest caz.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Trecem la prima propunere aceea a domnului Baleanu de

amânare a acestui proiect de hotarâre.
Cine este pentru? 3 voturi, Împotriva? 2 voturi ( Ivasctu 1.,

Prioteasa D.), abtineri? majoritate de voturi

Va supun la vot proiectul de hotarâre privind Încetarea
mandatului domnului Cristea Adrian Horia Ionel membru În Consiliul
Executiv director general al ARBAC

Cine este pentru?22 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 5
voturi (AdÎr V., Stan N., Moise A., Meran D., Berghes C.)

Acest proiect de hotarâre a trecut



Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului de ocupare a functiilor publice pentru anul 2008 al
aparatului de specialitate al Primarului General

Cine este pentru?23 voturi, împotriva? 3 voturi (Meran D.,
Baleanu D., Bancila M.), abtineri? 4 voturi ( Paliga S., Oprisan 1.,
Berghes C.,....)

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind alocarea
unei sume din fondul de rezerva al bugetului propriu al
Municipiului Bucuresti pe anul 2008 pentru suplimentarea
bugetului Teatrului Constantin Tanase

Cine este pentru?24 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 5
voturi (Adîr V., Paliga S., Baleanu D., Bancila M., Meran D.)

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind validarea
unor modificari În bugetul propriu al municipiului Bucuresti pe
anul 2008

Cine este pentru? 28 voturi, împotriva? 1 vot ( Paliga S.),
abtineri? 1 vot (Oprisan 1)

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind
cooperarea Între Clubul Sportiv Municipal Bucuresti si Federatia
Româna de Box În vederea organizarii În comun la Bucuresti În
data de 29 martie 2008 a evenimentului sportiv - Gala de Box
Profesionist "lnvincibilii"

Domnul Zatreanu si pe urma domnul Adîr în ordinea înscrierii la
cuvânt.

Domnul consilier general Zatreanu Dan
Stimati colegi, în titulatura proiectului se precizeaza 29 martie,

ziua Galei, În ultimele zile comisia de organizare a acestui eveniment,
din care fac parte, luând în considerare ca este un eveniment
important, cel mai important eveniment din Europa de Est si Sud-Est,
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a hotarât ca acest eveniment sa se desfasoare la sala Polivalenta, nu
la Circ, pentru ca la Circ sunt numai 800 de locuri, la Polivalenta sunt
5-6.000 atunci data se va modifica, deci nu va mai fi 29 martie asa
cum scrie aici, În proiectul de hotarâre nu este precizata data doar În
lista cu ordinea suplimentara si se va stabili, probabil va fi data sau
În jurul datei de 19 aprilie la Polivalenta.

Domnul consilier general AdÎr Victor
Deci, data trecuta pe 17, doamna presedinte când mi-ati dat

cuvântul credeam ca sunteti atenta la ceea ce vorbesc,

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Va urmaresc.

Domnul consilier qeneral AdÎr Victor
Doamna presedinte conform art.46 din Legea nr.215/2001 si a

registrului de interese din Legea nr.393/2004, 76, 77 cred, În opinia
mea, ca cei trei consilieri care au fost alesi În consiliul administrativ
trebuie sa se abtina de la vot deoarece este un protocol de
colaborare, nu stiu acum daca afecteaza patrimoniu sau nu, dar cred,
domnul Secretar General poate sa spuna daca este adevarat sau nu,
sa se abtina de la vot, eu cel putin votez asta, nu este nicio
problema, dar sa nu fie atacata la un moment dat ca cei trei consilieri
voteaza.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Domnule Secretar este obligatoriu sa se abtina de la vot? Nu,

nu au nicio legatura acesti trei consilieri, ei fac parte dar Da,
domnule consilier.

Domnul consilier general Zatreanu Dan
Deci, cei trei consilieri sunt din Consiliul Administrativ care nu

are nicio legatura cu aceasta hotarâre, ei iau cu totul alte decizii, nu
au legatura cei din Consiliul Administrativ cu proiectul de hotarâre
care trebuie votat.



Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Va supun la vot proiectul de hotarâre privind cooperarea Între

Clubul Sportiv Municipal Bucuresti si Federatia Româna de Box În
vederea organizarii În comun la Bucuresti În data de 29 martie 2008
a evenimentului sportiv - Gala de Box Profesionist "Invincibilii"

Cine este pentru? 22 voturi, Împotriva? O voturi, abtineri? 3
voturi (AdÎr V., Moise A., Meran D.)

Acest proiect de hotarâre nu a trecut

Nu mai este niciun punct pe ordinea de zi motiv pentru care
permiteti-mi sa declar sedinta Închisa.

Sedinta s-a Încheiat la ora 17.20.

PRESEDINTE DE SEDINTA
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